
 

 

 

Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademické obce PřF UHK 

        dne 26. února 2020 

 

 

Přítomni: 

 

 

dr. Kühnová st., dr. Radocha, dr. Kühnová ml., dr. Studnička, dr. 

Myslivcová-Fučíková, Mgr. Chrienová, sl. Tvrdíková, Bc. Prchalová 

 

Hosté: Členové Akademické obce PřF UHK 

  

Program: 1. Zpráva o činnosti Akademického senátu PřF UHK za rok 2019. 

2. Zpráva o stavu a činnosti PřF UHK v roce 2019. 

3. Různé. 

 

  

Předseda AS PřF UHK dr. Studnička přivítal přítomné na veřejném zasedání akademické obce, 

seznámil přítomné s programem dnešního zasedání a přistoupil k prvnímu bodu programu. 

  
K bodu 1) Zpráva o činnosti Akademického senátu PřF UHK za rok 2019 

Dr. Studnička sdělil, že 1. března 2019 nastoupil do funkce děkana PřF UHK doc. RNDr. Jan 

Kříž, Ph.D., který provedl změnu Statutu PřF UHK v organizační struktuře, tato byla schválena 

akademickým senátem. Dále sdělil, že dne 20.11.2019 byl zvolen nový senát, jehož složení je 

zveřejněno na stránkách PřF UHK. Informoval přítomné, že akademický senát má v plánu více 

komunikovat se studenty a zaměstnanci a sdělil, že první takovouto akcí byla akce s názvem 

„Svařák se senátory“, která se konala na konci loňského roku a zároveň poděkoval Mgr. 

Vávrové za nápad na tuto akci. Studenti a zaměstnanci mohou své náměty také zasílat 

prostřednictvím anonymního formuláře, který je k dispozici na stránkách AS PřF UHK. 

Podněty pak budou následně se senátory probrány. Na závěr dr. Studnička poděkoval dr. Jitce 

Kühnové za vedení akademického senátu v předešlém funkčním období. 

Poté předal slovo panu děkanovi doc. Křížovi. 

 

K bodu 2) Zpráva o stavu a činnosti PřF UHK v roce 2019 

Pan děkan doc. Kříž poděkoval dr. Studničkovi za slovo, pozitivně ohodnotil proběhlou akci 

„Svařák se senátory“, sdělil, že se ještě v tomto semestru bude konat akce „Snídaně s děkanem“.  

Poté pan děkan informoval přítomné, že kondice PřF je velmi dobrá, pokračuje růstový trend, 

který započal v roce 2018, možná již v roce 2017.  

Z oddělení zahraničních vztahů a mobility uvedl, že vloni úspěšně proběhly dvě letní školy, 

letos díky šíření koronaviru budou bohužel letní školy zrušeny, promítl grafy mobilit studentů 

a akademických pracovníků. Z oddělení vzdělávání a vnitřních vztahů pohovořil o studijních 

programech akreditovaných v roce 2019, o podaných akreditacích, u nichž čekáme na vyjádření 

NAÚ i o počtech studentů v jednotlivých programech. Z oddělení vědy a výzkumu pak uvedl 

počty vědeckých publikací afiliovaných PřF v letech 2014 – 2019, připomněl motivační systém 

tzv. rychlé peníze, vyzdvihl úspěšnost v získávání grantů. Z oddělení strategie a rozvoje 



seznámil přítomné s rozvojovými projekty OP VVV. Na závěr otevřel téma ohledně tvorby 

rozpočtu UHK. 

 

   

K bodu 5) Různé 

Dr. Studnička poskytl přítomným prostor k diskuzi a dotazům, nikdo se nepřihlásil. 

 

 

  

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    

RNDr. Filip Studnička, Ph.D. 

předseda AS PřF UHK 

 


